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 Criterium Vragenhalfuur  
Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het 
antwoord kan terstond worden gegeven. 
Naam en fractie:   Maarten Balzar, D66 
Datum raadsvergadering:  11 oktober 2023 
Onderwerp:    Artikel NH nieuws over Krijgsman 
 

 
 Inleiding  
Het NH artikel ‘stapels met bonnetjes van deals controversiële Muider nieuwbouwwijk blijken vernietigd’ geeft 
aan dat er bonnetjes en andere documenten zijn vernietigd. Dit schijnt ‘vorig jaar’ te zijn gebeurd. Volgens het 
artikel geeft de gemeente aan dat binnen de archiefwet de betreffende bonnetjes en documenten zijn 
vernietigd.  
 
Vraag 1 Klopt het bovenstaande?  
 
Antwoord 
Het gaat alleen om facturen uit 2014 uit de voormalige gemeente Muiden die volgens de archiefwet zijn 
vernietigd. Omdat het om alle facturen van de gemeente gaat is het onmogelijk om na te gaan hoeveel 
facturen over de KNSF gaan. Er zijn geen andere documenten vernietigd over de KNSF.  
 
Vraag 2  
Is er een aanleiding geweest voor vernietiging van de bonnetjes en documenten? En waarom zijn ze niet 
gewoon langer in het archief bewaard, mede gezien de gevoeligheid van dit dossier? Wanneer heeft de 
vernietiging plaatsgevonden?  
 
Antwoord 
 
De aanleiding is dat na 7 jaar facturen worden vernietigd. De vernietigingstermijn is gebaseerd op wet- en 
regelgeving Burgerlijk wetboek, boek 2, artikel 10, lid 3. Na betaling moeten de facturen 7 jaar bewaard 
worden voor eventuele controles. Op verzoek kunnen deze worden uitgesloten van vernietiging. Op de 
vernietigingslijst staan facturen 2014. Er is geen aanleiding gevonden voor een verzoek deze facturen van 
vernietiging uit te zonderen; facturen bevatten in de praktijk geen relevante informatie, maar verwijzen – vaak 
slechts met een nummer – naar een onderliggende overeenkomst. De vernietiging heeft daadwerkelijk 
plaatsgevonden op 4-5-2023. 
 
 
Vraag 3  
In hoeverre is de vernietiging juridisch toelaatbaar? Verwacht het college dat dit juridische problemen gaat 
opleveren? Zo ja, was het dan niet verstandig geweest om de documenten langer te archiveren?  
 
Antwoord 
 
De vernietiging is volgens de archiefwet gedaan. De gemeente wordt jaarlijks d.m.v. een archiefinspectie van 
een archiefinspecteur gecontroleerd. Langer bewaren van te vernietigen documenten is aanleiding voor de 
archiefinspecteur om een opmerking te plaatsen in het inspectierapport, en ook niet zonder meer toegestaan. 
 
  



Vraag 4 Staan er nog meer documenten m.b.t. de Krijgsman op de rol om vernietigd te worden? 
 
Antwoord 
 
In principe staan alle dossiers van de KNSF op ‘te bewaren’. In het begin is één dossier (voorbereiding 
kapvergunning) vernietigd, deze mag na één jaar worden vernietigd. De kapvergunning zelf is bewaard. 
Daarnaast zijn alle dossier bewaard, ook de te vernietigen dossiers. 
 


